
Roveňský poločas se zeptal na dosavadní průběh zimní přípravy 
mužstva mužů TJ Sokol Roveň trenéra Jiřího Tesaře 
 

Trenére, máme za sebou zhruba první třetinu zimní 

přípravy. Jaké jsou první Tvé poznatky a dojmy 

z trenérské práce u nás v Rovni? V prvé řadě 

všechny zdravím. K otázce co poznatky, musím říct, že 

hráče začínám teprve poznávat. Snažím se v každém 

najít nějakou osobnost a tu potom převést do role na 

hřišti. Čeho jsem si všiml hned, je to, že celý tým na 

hřišti působí jak stádo mlčících oveček - mám na mysli, 

že kluci si mezi sebou nejsou schopni ani zakřičet 

jednoduché povely: záda, sám, přihraj, atd. atd. Na 

tom budeme muset hodně zapracovat. Máme na to 

ještě necelé dva měsíce    

Přístup hráčů, kádr, účast na trénincích, zápal, 

spolupráce  a zájem výboru atd. Začnu malým 

negativem. Kádr není zrovna široký, někteří se zatím 

nezapojili a někteří bohužel pravděpodobně budou hrát jinde. Jmenovat zatím nebudu, 

ještě se vše může změnit. K ostatním musím jen pozitiva. Přístup, účast, zápal, 

nasazení, vše OK. V první tréninkové jednotce (výběh) jsem se chtěl s hráči seznámit, 

při výklusu pokecat, proběhnout se kolem 8 - 10 kiláčků, ale hráči mě natolik strhli 

přístupem a chtíčem makat, že jsme nakonec odběhali téměř 12 kilometrů  Na výbor 

se chystám. Zatím velice úzce spolupracuji s Pavlem "Podzimem" Herbstem, a za jeho 

přístup a ochotu jsem vděčný. 

Odhadneš z dosavadní účasti na přípravě, zda je kádr  dostačující pro důstojné 

účinkování v okresním přeboru?Zatím těžko. Neměli jsme ještě žádný přáteláček. Co 

do počtu už jsem se zmiňoval,  kvalita se ukáže na hřišti. Individuálně tu jsou dobří hráči, 

každý má své. Někdo techniku, výbušnost, rychlost, fyzičku, důraz. Uvidíme, jak každý 

prodá maximum ze svého a hlavně jak kluci dokážou makat jeden za druhého 

Ze kterých hráčů máš dobrý dojem, od koho jsi čekal víc? 

Popravdě, mám zatím dobrý dojem ze všech, co se účastní. Každý maká, co může, je to 

správně hecované, je i sranda. To vše k tomu patří. Kluci respektují mé působení a já 

respektuji je. Chci, aby každý věděl, že všichni mají stejnou šanci. 

Začínají přípravné zápasy, jak bude v této fázi probíhat příprava, s čím jdete do 

této zápasové přípravy? Stále musíme makat na fyzičce. Teď už je skvělé, že je 

osvětlená umělá tráva. Budeme moci pracovat i s míčem. No a při zápasech budu 

sledovat samotné hráče a jejich herní kvality. Budu hledat ideální sestavu, ale popravdě, 

každý, kdo bude makat, si zahraje. Pokud někdo něco zkazí, musí to ostatní napravit. 

Chci, aby si hráči uvědomili, že nikdo není dokonalý a každý děláme chyby. Nemáme 

nikde bohužel možnost trénovat na velkém hřišti, takže bude trochu složitější přenést 

taktické úkoly na plac při zápase. 

 Mimo výše uvedené dotazy chceš něco doplnit? Závěrem musím říct, že se mi zatím 

velmi dobře s týmem pracuje. Těším se na sezónu a věřím, že přilákáme mnoho 

fanoušků, kteří nám k dobrým výkonům pomohou. Díky a sportu zdar Jirka Tesař 

 

Připravil 2.2.2015 J.Pýcha 


